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4 GHK Kiadvány

Kedves Hallgatótársunk!
Elérkezett a Hallgatói Képviselet éves Tisztújító Fóruma és Szavazása. E kiadványban, 

melyet a kezedben tartasz, megismerheted a jelölteket, jövőbeli terveiket. A bemutatkozó 
szövegek előtt pedig az eddigi képviselők tevékenységéről kaphatsz tömör információt, 
amelyet a GHK weboldalán részletesen is megtekinthetsz. 2024. 09. 23-én, hétfőn 18:00-
kor szeretettel várunk az Aud. Max-ban  lebonyolított Fórumon, ahol meghallgathatod 
a GHK előző éves tevékenységéről készített összefoglalót, valamint személyesen is meg-
ismerheted a jelölteket. A Fórum után szavazatod leadhatod szeptember 23. 21:00-tól 
szeptember 27. 9:00-ig a Neptun rendszeren keresztül. 

A bemutatkozások előtt kérjük tekintsd meg a jelenlegi GHK-sok elmúlt éves aktivitását 
az üléseken és végzett munkájuk mennyiségét, valamint figyelmedbe ajánljuk a webolda-
lunkon elérhető beszámolókat. Kérjük, hogy szavazatod megfontoltan add le, hiszen a fe-
lelősség a Te kezedben van!

A GHK feladata
A Gépészkari Hallgatói Képviselet számos feladatot lát el. Tagjai delegáltak a Kari Ta-

nácsba, különböző kari és egyetemi bizottságokba, valamint önmaga is számos belső 
és külső bizottságot működtet. Ezek a legfontosabb területeket ölelik fel, amelyekért a 
referensek és bizottságvezetők felelősek. A legfontosabb posztokról és feladatkörökről 
az alábbiakban olvashatsz:

• Elnök: feladata a GHK tevékenységének szervezése, kapcsolattartás a Kar veze- 
 tésével, számos kari bizottság delegált tagja

• Alelnök: elnök tevékenységét segítő személy

• EHK delegáltak (2 fő): az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe minden kar 2 főt 
 delegálhat; az egyetemi szintű, karokon átívelő feladatok elvégzése és a  
 kapcsolattartás a feladatuk

• Tanulmányi és Oktatási Bizottság: zárthelyi- és vizsgaütemezés készítése, Nep- 
 tunban leadott kérvények bírálása, hallgatói kérdések megválaszolása és prob- 
 lémák kezelése, részvétel a képzések felülvizsgálatában
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• Kollégiumi Bizottság: kollégiumi felvételi, költözés lebonyolítása, kollégiummal 
 kapcsolatos napi ügyek kezelése

• Ösztöndíj Bizottság: kari teljesítményalapú ösztöndíjak kiírása, véleményezése,  
 elbírálása, ezek közül a legtöbb hallgatót érintő a tanulmányi ösztöndíj

• Szociális Bizottság: szociális pályázatok leadásának és bírálásának szervezése  
 és részvétel az Egyetemi Szociális Bizottság feladataiban  a hallgatói visszajel- 
 zések figyelembevételével

• Rendezvény és Sport Bizottság: kari hallgatói rendezvények megszervezése,  
 visszajelzések gyűjtése, valamint sporttal kapcsolatos ügyek intézése, sportren- 
 dezvények szervezése

• Gazdasági Bizottság: pénzügyi elszámolás, a rendezvények gazdasági hátteré- 
 nek biztosítása, kari hallgatói közélet gazdasági hátterének biztosítása

• PR Bizottság: kapcsolattartás, a GHK megjelenésének kidolgozása, koordinálá- 
 sa, felmérések készítése és kiértékelése

• Külügyi Bizottság: külföldi hallgatók segítése, valamint külföldi pályázatokról és  
 ösztöndíjakról tájékoztatás adása, mint például az Erasmus

• Hallgatói Iroda vezető: a Hallgatói Iroda üzemeltetése és ügyeletek szervezése

• Kari Hallgatói Csoport felelős: feladata a kari öntevékeny körökkel, szakosztá- 
 lyokkal és szakkollégiumokkal való kapcsolattartás

További információk
Kérjük, hogy szavazatod leadása előtt tájékozódj, ne csak a bemutatkozó szöveg alap-

ján dönts. A most záruló ciklus képviselőinek jelenléti statisztikái és beszámolói elérhető-
ek a GHK weboldalának  „Tisztújítás” dobozában. A választással kapcsolatos információk 
szintén elérhetőek a weboldalon. A szavazatot online adhatjátok le, a NEPTUN rendszer-
ben az Ügyintézés/Kérdőívek menüpont alatt. 
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Beiratkozás éve: 2022
Szak: Ipari termék- és formatervező      
mérnök BScAllacher Anna

Sziasztok! 

Allacher Anna vagyok, a legtöbben Anna-
ként ismerhettek. Idén ősszel kezdtem meg 
az ötödik félévemet Ipari termék- és forma-
tervező mérnök alapszakon. Magamat legin-
kább egy nyitott, precíz, céltudatos és meg-
bízható személyiségként tudom jellemezni.  

  Számomra mindig is fontos volt, hogy 
a közösségi életben úgy tudjam aktívan ki-
venni a részem, hogy emellett a hallgatók 
mindennapjait is segíthetem. A Képviselet 
tevékenységével a Gólyatanács program-
sorozaton belül ismerkedtem meg, ahol 
hamar egyértelművé vált számomra, hogy 
erre képviselőként minden lehetőségem 
meglenne. A Képviseletbe 2023 tavaszán 

kerültem be tanácskozási jogú tagként, az őszi Tisztújító szavazás óta pedig mandátu-
mos képviselőként veszem ki a részem a mindennapi feladatokban.  

   Az érdeklődésem nagyon szerteágazó, így szinte minden terület tevékenységében 
kivettem már a részem. Az elmúlt egy évben több pozíció betöltésére is bizalmat szava-
zott számomra a Képviselet. A tavalyi alakuló ülés óta emlékeztető vezetőként felada-
tom a képviselet üléseinek dokumentálása, 2024 áprilisa óta pedig Gazdasági Bizottsági 
vezetőként veszek részt többek között rendezvények költségvetéseinek elkészítésében, 
az öntevékeny körök támogatásában, valamint a Képviselet belső gazdasági működésé-
nek megtervezésében. Az idei évben tankörvezető vezetőként lehetőségem nyílt a tan-
körvezetők felkészítésére és kiválasztására, valamint a 2024. évi Gólyatáborban is talál-
kozhattatok velem, mint a rendezvény egyik főszervezője. 

    Úgy gondolom, hogy az elmúlt egy évben rengeteget tanultam és fejlődtem nem-
csak képviselőként, hanem emberileg is. A közeljövőben továbbra is a gazdasági terü-
lettel szeretnék elsősorban foglalkozni, amely mellett a PR Bizottság és a Tanulmányi és 
Oktatási Bizottság tevékenységét szeretném segíteni. Végezetül, a Képviselet megfele-
lő utánpótlásképzését is fontosnak tartom, amelyhez a jövőben mindenképpen hozzá 
szeretnék járulni.  

   Köszönöm szépen, hogy elolvastátok a bemutatkozásom! Amennyiben sikerült el-
nyernem a tetszéseteket, megtisztelnétek a bizalmatokkal!  
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Babai András István

Hallgatókért a hallgatókkal! 
Hallgatókért! 
Jelenleg a HK-ban az érdekképviselet 

sokszor háttérbe szorul. Nem foglalkozunk 
nagyon sok rendszerszintű, minden hall-
gatót érintő problémával. Sokszor nem tu-
dunk róla, máskor ráfogjuk az egyetemi 
szervekre, néha pedig csak elsiklunk felet-
te. Például, az oktatók kényelme szerint ki-
alakított, hallgatói szemszögből élhetetlen 
órarendek, kaotikus tárgyfelvétel, oktatói 
visszaélések, tendenciózusan rosszul okta-
tott tárgyak… 

Célom az, hogy ezen változtatni tudjunk, 
és egy év múlva kézzelfogható eredményt 
mutathassunk fel ezzel kapcsolatban. 

Hallgatókkal! 
Ahogy előbb is említettem, sok probléma nem jut el hozzánk, sok hallgató nem bízik 

bennünk, nem fordul felénk. Ennek a problémának a fő oka, hogy hallgatók nem tud-
ják, hogy mi az a HK, mit csinál, mire jó. Célom, hogy a HK tevékenységei, eredményei 
minden hallgatóhoz eljussanak. Itt főleg olyan információkra, kulisszatitkokra gondolok, 
ami számunkra hétköznapi, azonban legtöbbeteknek fogalma sincs róla, hogy mi ezek-
kel aktívan foglalkozunk. Ehhez egy megújult instagram felületet, új honlapot és még 
sok izgalmas dolgot szeretnék bevetni. A fő cél, hogy egy év múlva mindenki úgy tekint-
sen a HK-ra, mint egy megbízható, erős, nem megalkuvó szervezetre.  

Mindenki tele van ötletekkel, újító javaslatokkal, meglátásokkal, azonban jelenleg 
ezek legtöbbször nem jutnak el hozzánk. Szeretném, ha ezekkel kapcsolatban, legyen 
szó napi működésről, vagy rendkívüli eseményről (rektorválasztás, modellváltás), egy 
aktív párbeszéd bontakozhatna ki a hallgatók és a HK között. Célom, hogy ennek plat-
formot és teret alakítsunk ki. 

Ha te is hasonló jövőt szeretnél, és szeretnéd, hogy évről évre jobb hely legyen az 
Egyetem, szavazz rám a tisztújító szavazáson! 

Engem Babai Andrásnak hívnak, eddig főleg ösztöndíj és PR területen tevékenyked-
tem. Én indítottam el a tanulmányi ösztöndíj reformját, ahol már Ti dönthettetek az új 
rendszerről. PR területen én kezdtem el videókkal színesíteni a HK közösségi oldalait, és 
ezt szeretném is folytatni a fent megfogalmazottak alapján. 

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Energetikai mérnök BSc
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Beiratkozás éve: 2021
Szak:  Ipari termék- és formatervező      
mérnök BScBeyer-Dóczy András

Sziasztok! 

Beyer-Dóczy András vagyok, 2021-ben 
kezdtem meg tanulmányaimat a BME Gé-
pészmérnöki Karán, ipari termék- és for-
matervező mérnöki szakon. A GHK-val a 
Gólyatanács programsorozat keretein be-
lül ismerkedtem meg és sok lehetőséget 
láttam benne, mind a hallgatók segítésére, 
mind saját magam fejlesztésére. 

Az általános képviseleti tevékenységeim 
mellett először a tanulmányi terület keltette 
fel érdeklődésemet, valamint miután sikere-
sen elvégeztem a bírálói vizsgát, a szociális 
pályázatok elbírálásában is kipróbálhattam 
magam. Tanulmányi területen olyan felada-
tokból vettem ki a részem, mint a Tanulmá-

nyi Teljesítményértékelési Terv ellenőrzése, a Gépészkari BSc mintatanterv felülvizsgá-
lata, a vizsgarend ellenőrzése, továbbá segédletek készítése hallgatók számára. 

Jobban belelátva a képviselet munkájába hamar felkeltette az érdeklődésem a PR te-
rület is. A GHK PR Bizottság vezetői pozíciójába gyorsan sikerült betanulnom, így hamar 
meg is történhetett a pozícióátadás és lelkesen álltam neki a bizottság vezetésének, mi-
közben továbbra is igyekeztem segíteni a tanulmányi terület munkáját és egyéb felada-
tokat vállalni ott, ahol tudtam. 

Az évek során sok kisebb és néhány nagyobb projektet is sikerült megvalósítanom a 
PR területen. A Külügyi Bizottsággal együttműködve aktualizáltuk a GHK külföldieknek 
szóló honlapját, személyre szóló adatlapok készültek a képviselőknek a GHK online felü-
letén, ahol a hallgatók jobban megismerhetik őket, valamint teljes arculatváltáson ment 
át a képviselet, melynek célja a megújuláson túl az egységes és szabályozott megjelenés 
a közösségi médiában. 

A közeljövőben szeretném lezárni azt a projektet, melynek keretein belül a GHK hon-
lapja átkerülne wordpress környezetbe, ezzel zöld utat biztosítva a honlap további fej-
lesztéseinek. Szeretnék a pozíciómhoz és az ezzel járó feladatokhoz how-to dokumen-
tumokat készíteni, ezzel megkönnyítve a tudásátadást. Emellett szeretném tovább 
javítani a bizottsági működést, valamint szeretném megalapozni az utánpótlást a PR Bi-
zottság vezetői pozícióra, hogy az itt felsorolt célok elérése után továbbadhassam azt. 

Remélem sikerült elnyernem a bizalmatokat! 
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Bugyi Dániel

Sziasztok! 
A nevem Bugyi Dániel, a hallgatói köz-

életben BéDéként ismerhettek engem. Az 
egyetemi tanulmányaimat 2023-ban kezd-
tem meg, jelenleg mechatronikai mérnöki 
alapszakon tanulok. Annak ellenére, hogy 
mérnöknek tanulok, középiskola óta nagy 
érdeklődést mutatok a humán jellegű té-
mák és a közélet eseményei iránt. Ennek 
okán csatlakoztam a GHK által meghirde-
tett Gólyatanács programsorozathoz, és 
volt lehetőségem betekinteni a képviselet, 
és az egyetem belső működésébe, volt lehe-
tőségem megismerkedni a képviselői léttel, 
valamint az egyetemi közélettel egyaránt. 

A programsorozat alatt ki tudtam pró-
bálni magam bizonyos feladatok elvégzésében, mint például szociális és teljesítmény 
alapú ösztöndíjak elbírálása, illetve egy projekt keretein belül elkészítettem a gépészka-
ron elérhető négy alapképzési szakra vonatkozóan tantárgygráfokat, amelyek egy ké-
sőbbi, nagyobb volumenű projekt részét fogják képezni.  

Lehetőségem adódott a programsorozat végén képviselővé válni, és 2024. áprilisa 
óta segítem a képviseletet tanácskozási jogú tagként. Eleinte nem voltam benne tel-
jesen biztos, mely területek érdekelnek és mely területekkel szeretnék foglalkozni, de 
fokozatosan kialakult bennem egy kép, miszerint leginkább a Tanulmányi és Oktatási 
Bizottság, valamint a Szociális Bizottság tagjaként tudnám a hallgatókat munkámmal 
segíteni és az érdekeiket képviselni. 

Az elmúlt félévben leginkább a fent említett két területen tevékenykedtem, illetve 
láttam el feladatokat. Ebben a félévben is részt vettem a rendszeres szociális ösztön-
díj és alaptámogatás pályázatok elbírálásában, részt vettem a vizsgarendellenőrzésen, a 
tankörvezetők kiválasztásában, valamint hallgatói levelek megválaszolásában. 

A jövőbeli terveim között szerepel a tudásom elmélyítése az egyetemi szabályzatok-
ban, továbbá szeretnék mélyebben foglalkozni a tanulmányi területtel, mivel úgy gon-
dolom, ezen a területen keresztül tudok a legtöbbet segíteni a hallgatóknak. 

Szeretném megköszönni a bemutatkozásom elolvasására szánt időt, és amennyiben 
bizalmat szavaztok nekem, folytatni fogom képviselőként végzett munkámat és igyek-
szem a ti érdekeiteket szolgálni minden téren. 

Beiratkozás éve: 2023
Szak: Mechatronikai mérnök BSc
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Beiratkozás éve: 2023
Szak: Mechatronikai mérnök MScHorváth Mátyás

Sziasztok! 

Horváth Mátyás vagyok, de a legtöb-
ben Matyiként ismerhettek. Az egyetaem-
re 2019 őszén kerültem, azóta elvégeztem a 
mechatronikai mérnök BSc-t, majd folytat-
tam tanulmányaimat a mesterképzésen.  

A tanulmányaim mellett mindig is sok 
időt fordítottam közéleti tevékenységem-
re. Itt az egyetemen ez a Kari Rendezvény 
Bizottság berkein belül valósult meg. Két év 
aktív KRB tagság után pedig a KRB vezető 
helyetteseként, majd vezetőjeként folytat-
tam utamat, ezzel egyidőben pedig a Gé-
pészkari Hallgatói Képviselet mandátumos 
képviselője lettem. Utóbbi pozíciómat 2022 
október óta töltöm be. 

A Képviselet munkájában a 2022/2023-as tanévben a Rendezvény Bizottság és a Gaz-
dasági Bizottság tagjaként vettem részt. 2023 márciusától 2024 márciusáig Szponzor 
Csoport vezetőként, majd Külső Partnerkapcsolati Bizottság vezetőként szereztem tá-
mogatásokat eseményeinkre.  

Az előző ciklusban mandátumos képviselőként a Gazdasági Bizottság tagjaként és ren-
dezvény és sport referensként (ezzel egyidőben Kari Rendezvény Bizottság vezetőként) 
segítettem a Képviselet munkáját. 2024 júniusában pedig a Képviselet bizalmat szava-
zott számomra gazdasági referens munkakörben. Ezen időszak alatt számos rendezvény 
főszervezője és társ-főszervezője voltam, amelyekből kiemelném a GPK-ÉMK-KJK Jeges 
Estet, amely az addigi részvételekhez képest rekord létszámmal tudott megvalósulni. 

A Kari Rendezvény Bizottságban és Gépészkari Hallgatói Képviseletben eltöltött pár 
év alatt elmondhatom magamról, hogy sokat fejlődtem. Olyan kompetenciákat sajátí-
tottam el, vagy fejlesztettem tovább, ami mind szükséges egy jó Képviselőnek: prob-
léma megoldó képesség, koordináló képesség, összeszedettség és csapatmunka. Az 
elmúlt években szerzett tapasztalatom szeretném kamatoztatni idén is, immáron a gaz-
dasági területen végzett munkámmal. 

Remélem elnyerem bizalmatokat és megtiszteltek szavazataitokkal, hogy az elmúlt 
négy év tapasztalatát felhasználva segíthessem a rendezvényeket és a hallgatói közéle-
tet a megfelelő gazdasági háttér biztosításával! 
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Kelle Gergő
Sziasztok! 

Én Kelle Gergő vagyok, azonban legtöb-
ben Kelleként ismerhettek. A gépészmérnö-
ki alapképzést itt a BME-n végeztem, idén 
pedig a mesterképzésem utolsó évét kez-
dem. A tanulmányaim során mindig is fon-
tosnak tartottam, hogy kivegyem a részem 
a közösségi életből és segítsem hallgatótár-
saimat. Ezeket a célokat a Hallgatói Képvi-
seletben találtam meg, így először Gólya-
tanácsosként, majd 2020-tól a Képviselet 
tagjaként tevékenykedtem. 

Az eddigi tevékenységem a teljesség igé-
nye nélkül röviden felsorolom. 

Képviselői pályafutásom során kizárólag 
tanulmányi problémák és kérdések kapcsán 
már több mint 700 hallgatói levelet válaszol-
tam meg. A levelek megválaszolása mellett 
számos alkalommal folytattam tanulmányi tanácsadást személyesen, telefonon vagy 
valamilyen informális platformon. 

Kari Tanulmányi Bizottsági tagként már több mint 500 hallgatói kérvény elbírálásá-
ból vettem ki a részem, valamint immár 7. alkalommal vagyok másodmagammal felelős 
hallgatói oldalról azért, hogy a félév ZH- és vizsgarend összeállítása a BME Tanulmányi 
és Vizsgaszabályzat (TVSZ) mentén kerüljön kialakításra. 

2021 novembere óta rendszeres feladatom egyeztetni Egyetemünk oktatóival, okta-
tási- igazgatójával és dékánhelyettesével tanulmányi ügyek és problémák kapcsán hall-
gatói érdekeket képviselve. 

Mindezek mellett részt vettem a 2022-es BSc mintatantervek kialakításában és a leg-
utóbbi MSc mintatanterv felülvizsgálatban. 

A 2022. májusi felkérésem óta alelnökként segítem az elnökség munkáját, veszem ki 
a részem a Képviselet tevékenységének szervezéséből és tapasztalatommal segítem a 
döntéshozást, illetve az elnökségi teendők ellátását. 

Megválasztásom esetén készen állok vállalni a Képviselet vezetésével járó felelőssé-
get és az elnöki tisztség kötelezettségeit. Célom és egyben motivációm a Gépészkari 
Hallgatói Képviselet (GHK) magas színvonalú érdekképviseleti munkájának fenntartása 
és fejlesztése. A terveimről bővebben az elnöki pályázatomban olvashattok, ami a GHK 
honlapján található! 

Köszönöm, hogy végigolvastad a bemutatkozásom! Nagyra értékelem a támoga-
tásotokat, és remélem, hogy az eddigi munkásságommal kiérdemelhetem ismételten 
a bizalmatokat! 

Beiratkozás éve: 2023
Szak: Gépészeti modellezés MSc
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Beiratkozás éve: 2022
Szak: Mechatronikai mérnök BScKesjár Andor

Sziasztok! 

A nevem Kesjár Andor. Az Egyetemen 
2022 óta tanulok, a mechatronikai mérnö-
ki alapképzési szakon. Először a Képviselet 
Gólyatanács programjának keretein belül is-
merhettem meg a hallgatói érdekképviselet 
kiemelkedő fontosságát és összetett műkö-
dését. Belátást nyerhettem a színfalak mögött 
zajló folyamatokba, az Egyetem szerveze-
ti működésébe és természetesen a Hallgatói 
Képviselet szerteágazó tevékenységeibe. 

A Képviselet 2023 márciusában támogat-
ta a pályázatomat Tanácskozási Jogú Tagság 
betöltésére, így már másfél éve vagyok hall-
gatói képviselő. Az eddigi tevékenységeim 
során sikerült széleskörű tudást, valamint ta-

pasztalatot szerezzek a Képviselet valamennyi területén, ám erőfeszítéseimet leginkább 
a tanulmányi terület segítésére fókuszáltam. A Képviselet 2023 decemberében bizalmat 
szavazott nekem a Tanulmányi és Oktatási Bizottság vezető poszt betöltésére, azóta is 
ezen kapacitásomban tevékenykedek. Bizottságvezetőként részt vettem számos ZH és 
vizsga ütemterv ellenőrzésének szervezésében, a Kar képzéseinek felülvizsgálatában, 
valamint napi szintű tanulmányi tanácsadásban, mind személyesen és levelekben is. 

Feladatomnak érzem, hogy képviselőként hozzájáruljak a hallgatók tanulmányainak 
elősegítéséhez és közvetítsem a hallgatói igényeket az oktatói oldal felé. Ennek érdeké-
ben félévek közben szinte nap mint nap egyeztetek oktatókkal és adminisztratív mun-
katársakkal is a felmerülő tanulmányi problémák feloldása érdekében. Úgy gondolom, 
hogy a tanulmányi területen való tevékenykedéssel tudom a legközvetlenebbül segíteni 
a legtöbb hallgató egyetemi életét és tanulmányait. 

A tanulmányi terület mellett a szociális területen is kiveszem a részemet a munkából. 
Az elmúlt három félévben sikeres szociális bírálói vizsgát tettem, és a Rendszeres szoci-
ális ösztöndíj pályázatok bírálásával próbáltam minél több rászoruló hallgatót hozzáse-
gíteni a szociális ösztöndíj elnyeréséhez. 

Amennyiben a tisztelt hallgatóság bizalmat szavaz számomra, úgy a továbbiakban is 
törekedni fogok rá, hogy tevékenységemmel mindenkit hozzásegítsek egy szabályok-
hoz hű és problémáktól mentes képzésben való részvételhez. Köszönöm, hogy végigol-
vastad a bemutatkozásom! Nagyra értékelem a támogatásotokat, és remélem, hogy az 
eddigi munkásságommal kiérdemelhetem ismételten a bizalmatokat!
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Kuruczleki Dénes

Sziasztok! 

Dénes vagyok, hetedik féléves gépész-
mérnök hallgató, és szeretném megoszta-
ni veletek a GHK-val kapcsolatos terveimet. 
Ahogy Farkas Zsolt Tanár Úr már az első 
Gépszerkesztés alapjai előadáson mond-
ta: „Magukat itt fogják igazságtalanságok 
érni.” Sajnos, ez sokunk számára valóban 
ismerős. Biztosan Ti is találkoztatok már 
olyan helyzetekkel, amikor nem voltatok 
elégedettek a kollégiumi felvétellel, az üt-
köző ZH-időpontokkal, a vizsganaptár prob-
lémáival, vagy éppen úgy éreztétek, hogy 
nem hallgatják meg a véleményeteket. Eze-
ken a területeken szeretnék változtatni, 
hogy kézzelfogható és igazságos megoldá-
sokat találjunk. 

Az egyik fő célom a kollégiumi felvételi rendszer igazságosabbá tétele, miközben 
megőrizzük a mostani rendszer előnyeit. Bevezetném például a „kollégium kihasználási 
pont”-rendszert, amely figyelembe venné, ki mennyire használja ténylegesen a kollégi-
umi helyet. Jelenleg nem igazságos, hogy néhányan heti egy éjszakát töltenek ott, míg 
másoknak albérletet kell keresniük, mert nem jutnak hozzá a kollégiumi szobához. Mér-
nökként talán mindannyiunknak ismerős az erőforrások optimális felhasználására és a 
hatásfok növelésre való törekvés. 

Továbbá fontosnak tartom, hogy a HK döntéshozatala átláthatóbb legyen. Több sza-
vazási lehetőséget biztosítanék a hallgatóknak, és egyértelmű, könnyen elérhető tájé-
koztatást nyújtanék a döntésekkel kapcsolatban. A közösség visszajelzései nélkülözhe-
tetlenek a fejlődéshez, hiszen csak együtt, közös ötletekkel érhetünk el valódi változást. 

A szociális pályázati rendszer egyszerűsítése is prioritás számomra. Sokan panasz-
kodnak a jelenlegi rendszer bonyolultságára, és arra, hogy apró hibák miatt csúsznak el a 
pályázatok. Ezen változtatnék, különös figyelmet fordítva az első visszajelzések minősé-
gére, hogy elkerüljük az esetleges versenyhátrányokat a végső elbírálás során. A célom 
az, hogy a pályázati folyamat átlátható és igazságos legyen mindenki számára. 

Köszönöm, hogy végigolvastátok a terveimet! Bízom benne, hogy támogattok ab-
ban, hogy közösen tegyük jobbá az egyetemi életet. 

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Gépészmérnöki BSc
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Beiratkozás éve: 2021
Szak: Ipari termék- és formatervező      
mérnök BScLáng Dorottya

Sziasztok! 

Láng Dorottyának hívnak, a közéletben 
mindenki csak Doroként ismer. Idén ősszel a 
hetedik félévemet kezdtem meg termékter-
vező BSc-n. Az elmúlt évek során a Hallga-
tói Képviselet tagjaként vettem ki a részem 
az egyetemi élet mindennapjaiból, mely-
nek köszönhetően sokat fejlődhettem, mint 
ember ebben a közösségben. 

Már az első félévemben jelentkeztem a 
Gólyatanács programsorozatba, és ennek 
köszönhetően kerültem be a Képviseletbe 
2022 márciusában tanácskozási jogú tag-
ként. A 2022-es Tisztújítás óta pedig a ti bi-
zalmatoknak hála két éve mandátumos tag-
ként képviselhetem a ti érdekeiteket. 

A képviseleti munkám során célommá vált a lehető legtöbb terület munkájába be-
látni, és segíteni a ti érdekeiteknek az érvényesülésében. Ennek megfelelően már részt 
vettem több kari ösztöndíj bírálásában, ZH és Vizsgarend ellenőrzésen, Erasmus pályá-
zatok bírálásában, a tankörvezetők kiválasztásában és az új képviselők megtalálásában 
is. Emellett az elmúlt időszakban nagy részt vállaltam a Hallgatói Képviselet megjelené-
seinek a megújításában, melyet annak érdekében kezdtünk el, hogy titeket hallgatókat 
minél jobban tudjunk tájékoztatni, és minél többeteket elérhessünk.  

Fő területem azonban mindig is a szociális terület volt, mivel úgy érzem itt tudom a 
legjobban visszaadni azt a hallgatóknak, amit én is kaptam anno a Képviselet segítségé-
nek hála. Kezdetben egy évig, mint Bizottság vezető, az elmúlt egy évben pedig, mint 
referens tevékenykedtem a területen. Az elmúlt időszak legnagyobb eredményének te-
kintem, hogy megvalósulhatott a TJSZ módosítása, mellyel már egy egyenlőbb és való-
sabb helyzeteket felmérő pályázási rendszert hoztunk létre. 

Az elmúlt évek tapasztalatait szeretném a szociális terület működésébe visszacsatol-
ni, hogy a jövőben is megfelelő tapasztalatokkal működhessen a terület. A szociális te-
rület mellett idén, mint Utánpótlás felelős szeretném az új képviselők beintegrálásából 
kivenni a részem, valamint a képviseleti működést, mint alelnök szeretném segíteni a 
következő ciklusban. 

Köszönöm, hogy elolvastad a bemutatkozásomat, remélem elnyerte a tetszésedet, 
és te is bizalmat szavazol nekem a GHK idei tisztújításán! 



15Választási különszám

Madarász Tamás

Sziasztok! 

Madarász Tamás vagyok, másodéves 
energetikai mérnök hallgató. Mindig is fon-
tosnak tartottam a körülöttem lévő embe-
rek segítését, így már gólyaként felkeltette 
a figyelmemet a képviselet munkája. Töb-
bek között ezért is jelentkeztem a Gólyata-
nács programba, hiszen remek lehetőséget 
láttam arra, hogy hallgatótársaimat segít-
sem és magamat fejlesszem. Itt hétről hétre 
egyre jobban megismerkedhettem a képvi-
selet munkájával. 

Először a szociális terület keltette fel a fi-
gyelmemet, így már a Gólyatanács keretein 
belül sikeres bírálói vizsgát tettem és aktí-
van bíráltam a beérkező pályázatokat. Se-
gédkeztem továbbá a Tanulmányi Teljesítményértékelési Terv ellenőrzésében és a vizs-
garend felülvizsgálásában. Pályázatokkal és azok bírálásával is megismerkedhettem; 
ilyenek például az ERASMUS+, Kari BME, illetve a Sportösztöndíj. Részt vettem továbbá 
a tankörvezetők kiválasztásában és egyéb kisebb feladatok ellátásában is. 

Nem sokkal azután, hogy a képviselet bizalmat szavazott nekem és tanácskozási jogú 
taggá választottak, a Kollégiumi Bizottság feladataiban kezdtem el segédkezni. Ezen a 
területen tevékenykedek legaktívabban. Többek között részt vettem az elmúlt idősza-
kok kollégiumi férőhely osztásában és szobafoglalásában felsőbbéves hallgatók és gó-
lyák számára. Közreműködtem a kollégiumi mentorok kiválasztásában, a postai levelek 
adminisztrálásában és kezelésében. Továbbá a különböző levelezőlistákra érkező hall-
gatói megkereséseket mindig komolyan vettem, és törekedtem rájuk minél pontosab-
ban és gyorsabban válaszolni. Ezen feladatok ellátásával sokat fejlődtem az elmúlt fél-
évben képviselőként és Kollégiumi Bizottság tagként is.  

A jövőben szeretném továbbra is segíteni a kollégiumi terület munkáját, továbbá cé-
lom minél jobban aktualizálni a GHK honlapján található kollégiummal kapcsolatos tud-
nivalókat, hogy egyszerűen lehessen pontos információkat elérni. 

Nagyon szépen köszönöm, hogy végigolvastad a bemutatkozásomat; remélem el-
nyertem a bizalmadat, hogy az eddigi tevékenységeimet tovább folytathassam. 

Beiratkozás éve: 2023
Szak:Energetikai mérnök BSc
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Beiratkozás éve: 2023
Szak: Ipari termék- és formatervező      
mérnök BScMihály Csilla

Sziasztok! 

Mihály Csillának hívnak és idén ősszel 
kezdtem meg a második évemet az Ipari ter-
mék- és formatervező mérnök alapképzésen. 

Szerény és segítőkész természetű em-
bernek tartom magam és első félévemben 
egy elveszett gólyaként talált rám a képvi-
selet sokrétű társasága és tevékenysége. 
Viszont itt megtaláltam a helyem a közös-
ségben és szeretnék támaszt nyújtani a hall-
gatók és a képviselet tagjainak is, miközben 
a tanulmányaim során nem megszerezhető 
tapasztalatokat gyűjtök és a lehető legaktí-
vabban veszek részt a közösség életében. 

Mivel a képviselet minden oldala érdekel, 
ezért minél több terület tevékenységének 

próbáltam a részese lenni. Segítettem a Sport - és Kari BME Pályázatok elbírálásában, va-
lamint egy kollégiumi területhez kapcsolódó projektet is elkészíthettem. Emellett a ren-
des ülések emlékeztetőinek megírásában, a tankörvezetők kiválasztásában és az Után-
pótlás Bizottság kezdeti teendőinek ellátásába is belátást nyerhettem, az új hallgatók 
bevonzásában is részt vettem. Az Oktatási Bizottság tevékenységét elsősorban a gólyák 
informálásában egészítettem ki és segítettem, például a tantárgyfelvétel és a matemati-
ka nulladik zárthelyi alkalmán. Mindezeken kívül más területek feladatai is érdekelnek; a 
széleskörű ismeretem elősegíti, hogy hatékonyabban tudjunk együttműködni.

A Rendszeres szociális ösztöndíjak elbírálása, az azokhoz kapcsolódó feladatok és a 
hallgatói megkeresések megválaszolása foglalkoztat a leginkább. Szeretném a későbbi-
ekben is segíteni a hallgatók zavartalan, akadálymentes és kommunikatív pályázási folya-
matát. Továbbá, ennek érdekében természetesen az is a célom, hogy a pályázási rendszert 
minél inkább megismertessem veletek és nyitott legyek minden hallgatói megkeresésre. 

Köszönöm, hogy végigolvastátok a bemutatkozásom! Remélem elnyertem a tetszé-
seteket és bizalmat szavaztok nekem, hogy folytathassam a Ti képviseléseteket és fel-
adataim ellátását! 
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Németh Botond

Sziasztok!  

Németh Botond vagyok, ebben a félév-
ben kezdtem meg a harmadik félévemet 
mechatronikai mérnök hallgatóként. Egy 
olyan embernek tartom magamat, akinek, 
ha van egy elképzelése valamiről, abba be-
leáll, mindent megtesz a megvalósulásáért. 

2023 szeptemberében jelentkeztem a 
Gólyatanácsba, ahol meg tudtam ismerked-
ni a Gépészkari Hallgatói Képviselettel és az 
egyes területek munkáival, a képviselőtár-
saimmal, a kari és egyetemi közélettel, vala-
mint a mögöttes teendőkkel, amik a hallga-
tókat szolgálják. A programsorozat végén 
2024 márciusában jelentkeztem tanácsko-
zási jogú tagnak, ekkor kezdtem képviselő-
ként tevékenykedni. 

A legfontosabbnak azt tartom, hogy az Egyetem szabályzataival tisztában legyek, így 
segítsek a hallgatótársaim problémáin, ezért is a Tanulmányi és Oktatási Bizottság tag-
jaként szeretnék tevékenykedni a jövőben is. Az utóbbi időben az Ösztöndíj Bizottság 
munkájába csatlakoztam be, ahol a teljesítményalapú ösztöndíjak kiírásával, újragondo-
lásával és a MŰEPER pályázófelületen való pályázati űrlapok fejlesztésével foglalkozhat-
tam. Ezzel és a hallgatói kölcsönzések reformációjával, újragondolásával foglalkoztam 
a legtöbbet. Utóbbi projekt következtében és más megoldásra váró, illetve a területhez 
kapcsolódó projektek miatt, érdeklődni kezdtem a Hallgatói Csoportok iránt is, így ezen 
a két területen szeretnék a továbbiakban is tevékenykedni, ha bizalmat szavaztok ne-
kem. Úgy gondolom, hogy ezekkel a területekkel lehet legjobban a Gépészkari Hallgató-
kat segíteni és a közéleten keresztül elérni a hallgatókat.

A jövőben célom továbbá az ösztöndíj területen komolyabban tevékenykedni, az ed-
digi pályázási lehetőségeket felülvizsgálni és ahol szükséges a hallgatói igények szerint 
újragondolni. A Hallgatói Csoportok területén a korábban elkezdett projektekbe szeret-
nék becsatlakozni, és a lezárásukban segíteni. A legfőbb ilyen projektnek a jelenlegi pon-
tozás újragondolását tekinteném. A Tanulmányi és Oktatási Bizottságban, mint bizott-
sági tag tervezek tovább tevékenykedni, ha bizalmat szavaztok nekem. 

Köszönöm, hogy végig olvastad a pályázatom, remélem elnyertem a bizalmadat. 

Beiratkozás éve: 2023
Szak: Mechatronikai mérnök BSc
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Beiratkozás éve: 2021
Szak: Gépészmérnöki BScNemoda Milán Tamás

Sziasztok! 
Nemoda Milán Tamás vagyok, végzős 

gépészmérnök hallgató. 2021-ben, gólya-
ként csatlakoztam a Gólyatanácshoz, ahol 
betekintést nyertem az Egyetem működé-
sébe és a Hallgatói Képviselet munkájába. 
Ezt követően tanácskozási jogú tagként, 
majd szavazati jogú tagként támogattam 
a Gépészkari Hallgatói Képviseletet. Részt 
vettem több fontos projektekben, például a 
BSc mintatanterv felülvizsgálatában. Bírál-
tam szociális, továbbá KBME és Sport ösz-
töndíj pályázatokat.

Egy évig külügyi referensként a nemzet-
közi ügyekért feleltem. Elindítottam az an-
gol nyelvű képzés bevezetését a magyar 

hallgatók számára. Ez hozzájárult a hallgatói lehetőségek bővítéséhez és a nemzetközi 
diákoknak is segít a magas színvonalú oktatás biztosításában. 

Több, mint két éve foglalkozom a kollégiumi területtel és egy éve vezetem a Kol-
légiumi Bizottságot. Szoros együttműködést alakítottam ki az ÉSZI és az Üzemeltetés 
munkatársaival, akiknek segítségével gyorsan megoldottuk a felmerülő problémákat. 
Különösen fontosnak tartom a kollégiumi élet fejlesztését, mivel ez közvetlen hatással 
van a hallgatók mindennapi életére és tanulmányi eredményeire. Jelenleg egy automa-
tizálási projekt megvalósításán dolgozunk, hogy a hallgatói igényekre gyorsabban és 
hatékonyabban tudjunk reagálni. A legfontosabb, hogy a hallgatók mindenről a legjob-
ban legyenek tájékoztatva, ezért fejleszteni szeretném a kommunikációs csatornákat és 
a tájékoztató anyagokat.

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet delegáltjaként is tevékenykedem, ahol főként kollé-
giumi ügyekkel foglalkozom. Célom, hogy az eddigi tapasztalataimat és eredményeimet 
egyetemi szinten kamatoztassam, valamint új fejlődési lehetőségeket biztosítsak. Fon-
tos szempont, hogy az Egyetem életében bekövetkező változásokat a hallgatók érdekei 
szerint alakítsuk és ezekből lehetőséget kovácsoljunk számukra.

Hiszek abban, hogy az EHK-ban betöltött szerepemmel tovább javíthatom az egye-
temi élet minőségét, különösen a kollégiumi területen. Ha bizalmat szavaztok nekem, 
folytatni fogom a munkát a hallgatótársaim érdekeinek képviselete érdekében.

Köszönöm, hogy elolvastátok a bemutatkozásomat és remélem, hogy elnyerem 
a bizalmatokat!
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Nyilas Zoltán

Kedves Hallgatótársaim! 
Nyilas Zoltán vagyok, hetedik féléves gé-

pészmérnök alapszakos hallgató. Első éves 
hallgatóként fontos volt számomra, hogy 
tanulmányaim mellet a közösségi élet for-
málásban is kivegyem részem, így jelent-
keztem a Képviselet által meghirdettet 
Gólyatanács programba, ami azóta egye-
temi éveim egyik legjobb döntésének bizo-
nyult. Itt sikerült megismerni későbbi kép-
viselőtársaimat, a kari közélet színességét, 
és az egyetemen történő folyamatok szé-
les spektrumait. A Gólyatanács befejeztével 
2022 márciusában jelentkeztem a Képvise-
letbe, mint Tanácskozási Jogú Tag.

Eddigi pályafutásom során arra töreked-
tem, hogy minél több, a hallgatóságot érintő ügyből minél erősebb tudást szerezzek. 
Úgy érzem két és fél éves képviselői tapasztalattal a hátam mögött jó úton haladok e 
téren. Azonban az „ars poeticam” annyiban változott az évek alatt, hogy ezzel a tapasz-
talattal vértezve kötelességemnek érzem a hallgatók megalkuvás nélküli képviseletét.

Tevékenységek terén széles palettát mondhatok magaménak. Emlékeztetővezető-
ként megtanultam határidőket betartani, illetve megfelelő időbeosztást kialakítani, ami 
a hatékony képviselői lét alapja. Ösztöndíj Bizottság vezetőként megtanultam milyen, 
ha már a hallgatóság felé is felelősségem van a területen hozott döntésekkel kapcsolat-
ban, ami megmutatta, miért is érdemes ezt az egészet csinálni. Végezetül tavaly a Kép-
viselet bizalmával karöltve megválasztottak a kar egyik EHK delegáltjának, ahol a Pályá-
zati referensi pozíciót töltöm be. Sajnos EHK képviselőként az ember tevékenysége nem 
feltétlen látszik közvetlenül a karon lévő hallgatóság számára, de az egyetemi pályázat 
területen nagy a gépészkari érintettség, így sikerült a hallgatóságot közvetlenül is segí-
tenem. A továbbiakban szeretnék egyetemi szinten megalkotni egy rendszert, ami mind 
az egyetemen tevékenykedő Képviselőket, mind a hallgatóságot segíti. További terve-
im közé tartozik a MŰEPER fejlesztése, a pályázati stratégia kidolgozása a hallgatókkal 
egyetemben, valamint a belső folyamatok optimalizálása.

Köszönöm szépen mindenkinek, aki elolvasta a bemutatkozásomat, és bízom benne, 
hogy sikerül elnyerni bizalmatokat!

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Gépészmérnöki BSc
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Beiratkozás éve: 2021
Szak: Mechatronikai mérnök BScPapp Bercel Tas

Sziasztok! 
Papp Bercel vagyok, de sokan Berelként 

ismerhettetek meg. 2021 őszén kerültem 
az egyetemre, így idén a hetedik féléve-
met kezdtem mechatronikai mérnök BSc-n, 
okoseszközök tervezése specializáción.

Az elmúlt félévekben tanulmányaim 
mellett igyekeztem a kar közösségi életé-
ből is kivenni a részem. Erre a legjobb pél-
da, hogy már gólya koromban felfigyeltem 
a Kari Rendezvény Bizottság szervezői te-
vékenységeire, ahova egyből csatlakoztam, 
hiszen a munkájuk mellett a közösséget is 
magaménak éreztem. A legelső pillanattól 
kezdve szerettem volna megmutatni maga-
mat. Lelkesedésemnek és kitartó munkám-

nak köszönhetően a KRB-ben eltöltött éveim alatt több nagyobb felelősséggel bíró po-
zíciót is betölthettem rendezvényeken.

Az előző tanév során már Rendezvény és Sport Bizottság vezetőként tevékenyked-
hettem a képviseleten belül. A pozíció betöltése során szerencsém volt főszervezőként 
végigkísérni a hagyományos gépészkari eseményeket, a 2023-as szeptemberi Kollégista 
avatótól kezdve a 2024-es augusztusi gépészkari Gólyatáborig és regisztrációs hétig. A 
rendezvények mellett, magában a KRB-ben is sikerült rekordszámú érdeklődőt foglal-
koztatnunk, amely eredményeként sok új taggal bővült a bizottság.

A Külső Partnerkapcsolati Bizottság vezetőjeként is sikerült együttműködéseket lét-
rehozni külsős cégekkel, melyeknek eredményeként az érdeklődő hallgatók személye-
sen is találkozhattak az eseményen kitelepülő, toborzó cégekkel.

A Gépészkari Hallgatói Képviseleten belül főként az elmúlt félévekben elsajátított és 
fejlesztett képességeimet szeretném hasznosítani, amely főként továbbra is a KRB mun-
kájának segítésében valósulna meg. Emellett Külső Partnerkapcsolati Bizottság vezető-
jeként is folytatnám a tevékenységem és a Gazdasági Bizottság feladataiban is aktívan 
szerepet vállalnék, hiszen ezek kulcsfontosságú részei a rendezvényeknek.

Köszönöm mindenkinek, aki elolvasta bemutatkozásom és hálás lennék, hogyha 
megtisztelnétek szavazataitokkal!
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Péter Nóra

Sziasztok! 
Péter Nóra vagyok,  3. féléves energe-

tikai mérnök alapszakos hallgató. Aki is-
mer tudja, hogy a hétköznapokban egy 
nyitott, segítőkész és megértő személy 
vagyok, aki szívesen segít a hallgatóknak, 
akik hozzánk fordulnak.

Tavaly szeptemberben jelentkeztem a 
Gólyatanács programsorozatba, aminek a 
keretein belül jobban megismerhettem a 
Képviselet működését,  és hogy mivel is fog-
lalkoznak valójában. Ezalatt sokat fejlődtem 
és sok tudásra tettem szert az Egyetem mű-
ködésével kapcsolatban. Több projekten  is 
részt vehettem, mint például a zárthelyi dol-
gozatok ütemezésén és ennek kapcsán ké-
szítettem egy naptárat a hallgatók számára. Emellett segítettem a rendszeres szociális 
ösztöndíj  pályázatok elbírálásában,  és próbáltam minél több területtel megismerkedni. 

A Gólyatanács programsorozat során úgy döntöttem leadom a jelentkezésemet, hogy 
tanácskozási jogú tagként segíthessem a Képviselet munkáját. Főleg a külügyi- és gaz-
dasági területeken vettem részt a feladatokban. Részt vettem az ERASMUS pályázatok 
bírálásában és a  hallgatók tájékoztatásában. Emellett fontosnak tartottam, hogy minél 
több tudást szerezzek a többi bizottságról is, így egy átfogó képet kapjak a Képviseletről. 

Az idei Gólyatáborban lehetőségem nyílt a Hallgatói Képviselet standjának megszer-
vezéséhez és lebonyolításához. Ennek a feladatnak köszönhetően jobb kapcsolatot tud-
tam kialakítani a képviselőtársaimmal, valamint beleláthattam, hogy milyen a felelősi 
pozícióval járó kötelesség.  Emellett úgy érzem, hogy sok gólya megismerhette a mun-
kánkat a standnak köszönhetően. 

A jövőben is az előbb említett két területen szeretnék tevékenykedni,  és megvalósí-
tani terveimet. A gazdasági területen szeretnék a bizottság munkájába jobban bekap-
csolódni és nagyobb tudásra szert tenni a háttérben folyó folyamatokról. A külügyi bi-
zottságban pedig szeretném a külföldi hallgatók számára a kari életbe való integrálását  
minél jobban segíteni és az információs platformjaikat fejleszteni.

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat és remélem, hogy a Gépészkari Hallgatói 
Képviselet Tisztújítása során bizalmat szavazol nekem.

Beiratkozás éve: 2023
Szak: Energetikai mérnök BSc
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Beiratkozás éve: 2022
Szak: Energetikai mérnök BScPeti Viola

Sziasztok! 
Peti Viola vagyok, ötödik féléves energe-

tikai mérnök hallgató. A Gépészkari Hallga-
tói Képviselettel először a gólyatáborban a 
körök napján találkoztam, majd első féléves 
hallgatóként a Gólyatanács programsoro-
zat alatt ismerkedtem meg jobban a hall-
gatói képviselet munkájával. Ebben a prog-
ramban eltöltött időszaknak köszönhetően 
döntöttem úgy, hogy leadom jelentkezé-
sem a hallgatói képviseletbe, hogy így 2023 
márciusától én is tanácskozási jogú tagként 
vehessek részt a képviselet munkájában.

Karunk méltán büszke az itteni közössé-
gi életre. A képviseletben a fő célom, hogy 
munkámmal én is hozzájárulhassak, hogy 

ez a közösségi élet még jobb és még eredményesebb legyen. Ezt nemcsak a közössé-
günk tagjaként, hanem a hallgatói képviseletben tevékenykedő mandátumos tagként 
is szeretném megvalósítani. Tevékenységemmel kreatívan és produktívan részt vehe-
tek a képviselet szervezési folyamataiban, azok alakításában és végrehajtásában.

A GHK-ban eddig eltöltött időm alatt Hallgatói Csoport kapcsolattartóként az öntevé-
keny körök és a képviselet kapcsolatát próbáltam meg egymáshoz közelebb hozni. Ezt 
havi rendszerességű közösségvezetői ülésekkel valósítottuk meg, ahol öntevékeny körö-
ket érintő problémákat és témákat vettünk elő. 

A következő időszakban szeretném fenntartani a rendszerességet és elérni, hogy kiala-
kuljon egy platform az öntevékeny körök egymás közti és a HK-val való szorosabb együtt-
működésére. Ezen felül szeretnék még a közösségi pontozás felülvizsgálatával foglalkoz-
ni és segíteni abban, hogy kompromisszumos megoldás születhessen a témában. 

Az eddig leírtakon felül szeretnék még a képviselet utánpótlásképzés programjában 
tevékenykedni, mivel fontosnak tartom a képviseletben felhalmozott tudás átadását a 
következő generációnak. Úgy érzem, hogy a HK-ban eltöltött évemben sokat tanultam 
az idősebb képviselőktől és remélem, hogy ezt a megszerzett tudást én is megfelelően 
át tudom majd adni.

Köszönöm, hogy elolvastad a bemutatkozásomat, amely remélem elég jó képet fest 
rólam ahhoz, hogy bizalmat adjatok nekem és megtiszteljetek szavazataitokkal!
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Szabó Zalán

Sziasztok! 

Szabó Zalán vagyok, de inkább Zaziként 
ismerhettek. 2022-ben jöttem az egyetem-
re, az ötödik félévemet kezdtem most me-
chatronikai mérnök Bsc képzésen, kiber-fi-
zikai rendszerek specializáción. 

Már a saját gólyatáborom alatt kíváncsi 
lettem a kar közösségére és szervezőire, 
ezért amint lehetett jelentkeztem is a Kari 
Rendezvény Bizottság csapatához. Azóta 
is örülök, hogy ezt megtettem, ugyanis így 
igazán részese lehettem a közösségnek és 
segíhettem is annak építésében. Próbás és 
aktív koromban is igyekeztem a lehető leg-
több kitartó és odaadó munkát nyújtani. Az 
elmúlt két év rendezvényéin részt vettem 
előzetes, helyszíni és utólagos feladatokban is, aktív segítséget nyújtva a Bizottságnak, 
aminek köszönhetően egyre nagyobb felelőséggel járó pozíciókat bíztak rám.  

A tavalyi ciklusban sok időt szenteltem az új érdeklődő tagjaink beintegrálására a tár-
saságunkba, ami segítette az idei rekordszámú friss tag érkezését. A 2024-es évben a 
SLIP Gépészkari Napokon és a gólyatáborban is napfelelős pozícióban vehettem részt. 
Ehhez a munkakörhöz tartoznak előzetes szervezéshez, helyszíni koordináláshoz és fe-
lelősségvállaláshoz köthető feladatok is, amelyeket legjobb tudásom szerint láttam el, 
törekedve a rendezvény magas színvonalon tartására. Az itt eltöltött idő alatt rengeteg 
hasznos készséget tudtam elsajátítani, amiket próbálok a rendezvényeken és a minden-
napi életben is hatékonyan felhasználni.

A Gépészkari Hallgatói Képviselethez csatlakozva szeretnék még több módon hoz-
zájárulni a rendezvények sikeréhez, és segíteni abban, hogy a kari élet még színesebb 
és közösségépítőbb legyen. Célom, hogy a hallgatók számára érdekes és hasznos 
programokat hozzunk létre, valamint hogy a problémáikat, ötleteiket és javaslata-
ikat képviselhessem az egyetem felé. Emellett szeretnék szerepet vállalni a Szpon-
zor Csoport és Gazdasági Bizottság tevékenységeiben is, hiszen ezek a rendezvények 
kulcsfontosságú részei.

Köszönöm, hogy elolvastátok a bemutatkozásomat! Remélem, hogy lehetőséget ka-
pok a Hallgatói Képviseletben való részvételre, és együtt dolgozhatunk azon, hogy kö-
zösen még jobbá tegyük a kari életet. 

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Mechatronikai mérnök BSc
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Beiratkozás éve: 2022
Szak: Gépészmérnöki BScSzrogh Nóra

Sziasztok! 
Szrogh Nóra vagyok, harmadéves gépész 

hallgató. Mindig is fontos volt számomra az 
érdekképviselet és a környezetemben lévők 
segítése. Az elmúlt ciklusban törekedtem 
arra, hogy a kari közélet hasznos tagja le-
gyek, valamint Képviselőként gyors és haté-
kony támaszt nyújtsak hallgatótársaimnak.

A Képviseletben szavazati jogú tagként 
a külügyi referensi pozíciót láttam el, va-
lamint részt vettem a szociális ösztöndíjak 
bírálásában, tanulmányi tippek készítésé-
ben és a tanulmányi kérdések megválaszo-
lásában. Az elmúlt egy évben aktívan te-
vékenykedtem a külügyi, tanulmányi és 
szociális területhez tartozó feladatok és 

fejlesztések lebonyolításában. Referensként frissítettem az angol nyelvű honlap ed-
digi tartalmát és kiegészítettem egy új, a gólyák számára hasznos, kezdeti teendőket 
részletesen leíró cikksorozattal. A fent említett területek bizottsági munkájának kere-
teiben többek közt segítettem a TTT ellenőrzésben, tanulmányi levelek megválaszolá-
sában és a Sportösztöndíj pályázatok bírálásában.

Fontosnak tartom, hogy a Hallgatók bizalommal forduljanak hozzánk, hiszen Képvi-
selőként legfőbb feladatunk, hogy eljuttassuk kérésüket az illetékes vezető szervhez. En-
nek a kapcsolatnak a megalapozását véleményem szerint már a Gólyatáborban érdemes 
elkezdeni. Ehhez elengedhetetlen, hogy ismerjenek minket és a különböző platformo-
kat, ahol kérdéseikkel, problémáikkal fordulni tudnak hozzánk. Így az elmúlt időszakban 
fő célom a jelenlegi és a friss Hallgatókkal való aktív párbeszéd kialakítása volt. Ennek 
első lépése a kölcsönös bizalom megalapozása, legyen szó a kampuszon megbeszélt 
problémáról, vagy arról, hogy a kollégium lépcsőjén ülve megvitatunk egy, a Képviselet 
munkájával kapcsolatos kérdéskört.

A jövőben szeretném folytatni eddigi tevékenységeim, mint például a mobilitás pá-
lyázatok és szociális ösztöndíj bírálása, valamint nagyobb feladatokat vállalnék a tanul-
mányi területen. Tavalyi ígéretemhez híven bővítettem a NEPTUN kérvény segédletek 
listáját, hogy megkönnyítsük a hallgatóknak a jogaik gyakorlását.

Remélem bizalmat szavaztok számomra!
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Tóth Zoltán

Sziasztok! 
Tóth Zoltán vagyok, sokaknak csak Zota, 

ötödik féléves energetikai mérnök hallgató 
a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudomá-
nyi Egyetemen.

Gólyatáborban találkoztam először a 
Gépészkari Hallgatói Képviselettel, ahol 
megtetszett a tevékenységük, ennek in-
díttatására jelentkeztem a Képviselet által 
szervezett Gólyatanács programsorozatba, 
ahol a foglalkozások során sikerült részlete-
sebb betekintést nyernem az Egyetem fel-
építésébe, és annak működésébe. 

2023. tavaszán váltam tanácskozási jogú 
taggá , azóta nagyobb mértékben a szociá-
lis terület tevékenységét erősítem, minde-
mellett nem zárkóztam el az egyéb területek tevékenyégétől, feladataitól sem. Részt 
vettem több ösztöndíj elbírálásában, tankörvezetők meghallgatásán, az új hallgatók 
Képviseletbe való integrálásában, betekintést nyerhettem abba, hogy milyen egy nyá-
ri tábort megszervezni, lebonyolítani. Emellett nap mint nap törekedtem és törekszem 
arra, hogy minél többet vegyek részt a közösségi életben, és segítsem azt.

A 2023. évi alakuló ülésen a Képviselet bizalmat szavazott nekem a Szociális Bi-
zottságban a vezetői  pozíció betöltésére, mely pozícióm keretei között tevékenyke-
dek jelenleg is. Bizottságvezetőként sikerült elmélyítenem a területen szerzett tudá-
somat, és további tapasztalatot szereznem, ezek mentén szeretném folytatni további 
munkámat a területen. 

A szociális területen fontosnak tartom, hogy a pályázatok kezelése mellett minden 
hallgatónak olyan segítséget tudjunk nyújtani, amelynek a mentén egyszerűbbé és zök-
kenőmentesebbé tud válni a pályázási folyamat. A folyamatos visszajelzések és hallga-
tói megkeresések mentén szükséges tovább fejleszteni és csiszolni a rendszert, hogy az 
transzparens és jól használható legyen.

Emellett továbbra is szeretnék része lenni a Képviselet utánpótlásának képzésében, 
segíteni fejlődésüket, mint képviselői , mint emberi mivoltukban, ahogy erre eddigi te-
vékenységem során is törekedtem.

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a bemutatkozásomat, és remélem bizalmat sza-
vazol számomra a Gépészkari Hallgatói Képviselet idei Tisztújításán!

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Energetikai mérnök BSc
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